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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László ú r
az Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszter részére

„Hogy kerülhettek forgalomba az életveszélyes metrószerelvények? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2017 .június 5-én hétfőn a Kálvin téri metrómegállóban a 3-as metró egyik Oroszországba n
felújított szerelvényének mindkét oldalon kinyílt az ajtaja . Csak a szerencsén múlott, hogy nem
történt halálos baleset, hiszen a metrón rendszeresen az ajtónak támaszkodva utaznak azon a z
oldalon, ahol - elvileg - nem nyílnak az ajtók . Nem kérdés, hogy a hibának már a tesztüzem
során ki kellett volna derülnie, hiszen egy ilyen súlyos hiba akár egyszeri el őfordulással is több
halálos áldozatot követelő tragédiába torkollhat . Az eset súlyosságát tekintve az ügy túlnőtt
Budapesten, ezáltal az Ön által vezetett minisztérium alá tartozó, közlekedésbiztonsági
szempontokkal is kiemelten foglalkozó Közlekedéspolitikáért Felelős Államtitkárság sem
maradhat csendben.

Kérdezem ezért Miniszter urat :

Egy ilyen súlyos hiba miért nem derült ki a tesztüzem során, hogy kerülhettek így forgalomb a
a szerelvények? Ki ennek a felel őse? Indul-e vizsgálat ennek kiderítésére ?

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2017 . június . 8 .

Tisztelettel :

D . Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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